Ohio Broadband and Education Report Released at **Connect Ohio Technology Association Meeting**

Meeting Included Technology in Education Discussion With Chancellor Petro, Former Senator Padgett, Intel

COLUMBUS - On Friday, October 26, at the Vern Riffe Center in Columbus, Connect Ohio hosted the 2012 third quarter state Technology Association Meeting with 107stakeholders, state educators, broadband providers, technology companies, and library and community representatives in attendance, including attendees throughout the nation via webcast.

Connect Ohio presented key findings from its most recent research report Broadband and Education: Enriching Ohio's Students through Technology, including:

- the Internet to take online classes or conduct research for schoolwork.
- •Over one-half (51%) of minority Internet users in Ohio go online to conduct digital learning, compared to only 39% of their Caucasian counterparts
- ·Nearly 1.5 million Ohio children are using the Internet at home for schoolwork. However, nearly one in four households with children do not have broadband in Ohio, meaning that there are over 618,000 children in the state who are notable to access the Internet for their schoolwork at home. The meeting included a technology in education zen-online-all-star-facilipanel discussion on how broadband is vital to Ohio's classrooms today and for the future.

- ·Barbara Boyd, President, Learning Circle Education Services
- ·LindaKenworthy, Business Development Manager, Intel Americas
- · Moderator: Joy Padgett, former State Senator
- · Jim Petro, Chancellor, Ohio Board of Regents · Wes Weaver, Principal, Licking Valley High

·CaseyWright, Principal, Nordonia High School At the meeting, Connect Ohio recognized Lee Imhof of Geauga County with a Broadband Hero Award. Imhof was selected based on the efforts of · Approximately 2.9 million adults in Ohio use his company, Troy Chemical, in being a key stakeholder in a high-speed Internet expansion project throughout Troy Township. To read more on this story, visit http://connectohio.org/broadband-hero/lee-imhof.

> Tuscarawas County Public Library was recognized as Connect Ohio's Every Citizen Online All-Star Facility awardee for its dedication and engagement to the program, helping Ohio adults receive free basic computer and Internet training. Read more on this story at

http://connectohio. org/blog/post/every-citity-award-presented-tuscarawas-county-public-li-



JUDY M. CHU, PH.D.

With the election just a few weeks away, I

But not always: Mark Takano is a public

know you're being hit from all sides with requests

for you to contribute to candidates and campaign

committees. It can sometimes be hard to tell

which candidates truly have a chance to win, and

school teacher and community college trustee who

can win his race for Congress - if we stand strong

Please contribute \$10 or more to Mark's cam-

In Congress, Mark will provide the unique per-

spective of someone who's worked for twenty

years to improve our schools and expand access to

college. He'll help us get our economy back on the

right track, and fight to defend Medicare.

which races will really make a difference.

with him today.

paign today.

Member of Congress, 32nd District



That's why Washington Republican insiders have targeted

They've poured more than a million

dollars into Mark's opponents campaign, and spent hundreds of thousands of dollars on dishonest attack ads. The Koch brothers and their right-wing allies hope to buy a seat in Congress for their chosen candidate.

Join me and with Mark Takano against this wave of attacks by contributing \$10 or more to his campaign today.

Mark's victory is essential to Democratic hopes of taking back the House. The future of Medicare. our economy and our nation may depend on who wins this race in Riverside County.

The stakes couldn't be higher. Please contribute

Thank you for all your support, Judy Chu

U.S. Congressmember

聘熟練縫紉工

全職或兼職, 必須能聽説英語

Experienced Tailor wanted for East Side Men's Clothing Store

Full or Part Time, Must understand and speak English

For consideration, please email to: info@j3clothingcompany.com

or call Joe at 216-285-0555

阿全裝修

電話:440-388-4052 手機:917-892-0778 arguan2011@gmail.com



精作厨原 雲石臺面 資磚地板 水電木工 室内裝修 地下室等 自備材料 十年經驗

Technology in Education Panelists 多相 Dantistry 连端體

Russell Wang D.D.S. M.S.D. CASE大學牙醫學院永久教授

30 年經驗

專治:牙周病、種牙、假牙、牙冠、 根管治療、拔牙、及一般牙病

Tel:440-446-1819 E_mail: rxw26@case.edu

診所位置近克城華欣超市

Add:10568 Ravenna Rd., Suite 5, Twinsburg, OH 44087



起踢龍 霍生

網球羽毛球用品厰價直銷

瑞牌比賽用3號羽毛球,高質耐打抵用其它球2-3個。\$10/打。 飛行弧線漂亮的比賽 2 號,耐打度同樣,12 美金/打 YONEX 羽毛球拍弓箭 100,10, 弓箭 9 (粉色女用), 穿好高質 YONEX 線,\$100/只。

網球拍 PRINCE, WILLSON, HEAD。\$130/只 網羽拍手膠\$3/只,線\$15/條,鞋及運動服都有,請 EMAIL 聯繫 電話:08615555185989;0017133450451

MSN:syy102@hotmail.com,QQ859683570

BEE AUTO BODY

Tel: 216-283-0988 Fax: 216-283-8889 地址 : 15215 Kinsman Road , Cleveland , OH 44120



- ·機械修理 經營範圍



高里程數日本老舊汽車 Camry, Corolla, Accord 電話:216-283-0988

景德鎮

大、中、小 各類 瓷器、花瓶



廉價處理 起價:\$9.50 有意者請電 216-

310-4395

生隆精英保險理財公司

Solon Financial Group, LLC

-An independent financial services company Tel: (440) 519-1838 Fax: (440) 519-1878

Bo Li, CFP, ChFC, MBA

黎博 Cell: (440) 223-3838 Xin Sa, Life Insurance Specialist **薩新** Cell: (216) 849-7868



6200 SOM Center Rd, B21, Solon, OH 44139

人壽保險--定期險,分紅險,儲蓄險,投資險

·個人投資規劃,小公司投資省稅,教育基金 資金積累-財産責任--個人汽車房屋險,公司,餐館生意險

Insurance & Annuities: Prudential, American General, MetLife, ING ReliaStar, Jackson National, John Hancock etc.

Investments: American Funds, OppenheimerFunds, Fidelity Investments, BlackRock, T.Rowe Price,

gh Multi-Financial Securities Corp, member FINRA/SIPC. Solon Financial Group, LLC is not affiliated with Multi-Financial Secu-



質唯大淳師

滿足您所有的移民要求

精辦 各類移民: 國家利 益豁免,杰出人才、教授及研 究人員移民,JI 回國豁免,勞工 卡,L1 跨國經理,B、E, F,H、J, K、 O, P、R, V簽證, 親屬移民,職 業移民,投資移民,入籍,廚 師、管家、技工等均可申請綠 卡,超齡,十年綠卡,,政府庇護, 遞解出境,上訴,出庭至聯邦巡 回法庭,監獄保釋等。

4. 現在沒有合法身分

Margaret W.Wong & Associate Co., L.P.A. Attorneys At Law 中文網 http://www.cimwong.com 英文網 http://www.imwong.com Email wong@imwong.com

黃唯大律師新書英文版《移民之路》.讀者可享 7 折優待,免運費,歡迎致電 216-566-9908 與 Yolanda 小姐聯繫。

暫緩遞解 的有關的條件

"暫緩遞解"法案于 8 月 15 日生效 3. 合法或非法人境 已有無數的青年向美國公民及移 民服務局(USCIS) 提出由請暫緩驅 逐在美合法工作, 兩年後可申請延 長,申請人不得離境出國。申請沒有 時間限制,未滿15歲的,可以等滿 15 歲時再提出申 請,申請人只要來

美時未滿 16歲,無論當初是自行來 美,或是隨父母入境都可申請,新辦 法為鼓勵學習,即使目前沒有在學, 只要申請時在學即符合資格, 同時 申請社安號碼,駕照,工卡

暫緩遞解所需條件:

1. 16 嵗生日以前入境美國 2. 在 2012 年 6 月 15 日沒超過 31

威脅國家安全或公共安全的

黃唯律師事務所有專辦此案的律師團 隊為大衆解説及辦理申請程序,歡迎華 人朋友諮詢。

5. 從 2007 年 6 月 15 日到 2012 年 6 月

6. 目前在學校就讀,高中畢業,已獲得普

通教育發展證書,或從海岸警衛隊或美

7. 沒有被裁定犯重罪,一個重要的輕罪

犯罪,多個輕罪犯罪,或以其他方式構成

15 日人在美國,目前仍然在美國

國武裝部隊 光榮退伍的老兵

俄亥俄州克里夫蘭總公司: 150 Chester Ave. MWW Center Cleveland, Ohio 44114 電話: 216-566-9908 中文:678-378-5438

212-226-0117 免費電話: 877-527-5888 傳真 1: 216-566-1125 俄亥俄州辛辛那提分公司:

11427 Reed Hartman Hwy, Cincinnati, Ohio 45241

電話:513-891-4200 俄亥俄州哥倫布分公司: 470 Olde Worthington Rd.

Suite 200 Westerville, OH 43082 電話: 614-221-8892

電話: 313-527-9989 伊利諾伊州芝加哥分公司: 電話:312-463-1899 佛羅里達州,邁亞密分公司 6303 Blue Lagoon Drive. Suite 400, Miami, FL

Suite PH112

New York, NY 10013

電話: 212-226-7011 傳真: 212-226-7708

Norcross, GA30092

電話: 678-378-5438

11201 Connor Ave.

Detroit, MI 48213

密西根州底特律分公司:

喬治亞州亞特蘭大分公司:

紐約州紐約分公司:

33126 邁亞密分公司電話: 866-553-0590